
Styremøte i hytteforeninga  21.08.2017. 

 

Alle tilstede. 

 

Sak 1.  

Parkeringsplasser.  

Det er oppmålt ca-areal for parkeringsplassen 

som hører til Granli gård. Ser ut til at parkeringsarealene for alle 

parkeringsplassene rekker til alle bilene hvis brøytingen er tilstrekkelig. 

Parkeringsplassen ved Granli gård eies av Statens vegvesen og disponeres av gårdens eier. 

 

Sak 2.  

May har tatt kopi av referat fra møtet mellom samtlige hytteforeninger i Grane kommune der 

evaluering av kommunalt løypenett for snøscooter etter to sesonger var tema. Innholdet i 

referatet leses gjennom av alle i styret. 

 

Sak 3.  

Forslag fra May angående informasjonsbrev fra hytteforeninga ang. hytteforeningens syn på 

skuterløype lang Fiplingvatnet. 

Avstemningen viser at 23 er for, 20 er mot og 2 har ingen mening. Totalt 45 stemmer. 

51,1% for og 44,4% mot.  

Styret blir enige om hvordan ordlyden i dette brevet skal være. 

 

Sak 4. 

Mons trekker seg fra styret fordi han personlig ønsker å tale skuterløypa imot. Dette anses 

ikke som forenelig med hans rolle i styret. 

 

Sak 5. 

Grusing av veg. 

Grusing av veien i Simskardfeltet er på gang og de som bruker veien vil spleise på utgiftene. 

Må diskuteres videre hvor mye som skal gruses og hvordan fordelingen angående betalingen 

skal foregå. Tilbudet så langt vil koste mlm 80 000 og 100 000. Roger Nilsen har anbudet. 

 

Sak 6. 

Innkalling til årsmøtet. 

Møtet skal foregå på skolen ved butikken i Fiplingdal lørdag 16/9 kl. 16:00. 

Styret møter kl. 15:00. 

 

Eventuelt sak 1. 

Karl Petter opplyser om mangel på skilting i Simskardet. Det er ønskelig med skilt til 

Simskardhytta. Karl Petter vil ta dette opp med Statskog på vegne av hytteforeningen. 

 

Eventuelt sak 2.  

John opplyser at det utkastet som foreligger vedr. reguleringsplanen i kommunen er godt 

mottatt av grunneier Tor Enok. Noe uavklart hos kommunen ang. veier. 

 

 

 

Ref. Lisbeth  

 


